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Abstract (en)
The device has a proportional throttle valves connected in each of a feed (18) and an outflow conduit (23) of the motor, for lifting and lowering a
load, respectively. A pressure maintaining valve (22) is provided for load-compensated volume flow control on lifting. The pressure drop occurring
at the first proportional throttle valve is fed via two control conduits (31,32) to the spring-loaded pressure balance. The pressure maintaining valve
is connected in a conduit section (26) common to the feed and outflow conduits. The first proportional throttle valve (19) controls a first (31) control
conduit. In this first control conduit a changeover valve (34) is connected, with which the pressure maintaining valve can be changed over to a
pressure feed dependent upon the second proportional throttle valve (24).

Abstract (de)
Es wird eine hydraulische Steuereinrichtung (10) vorgeschlagen, mit der eine lastkompensierte Volumenstromsteuerung beim Heben und Senken
eines einfachwirkenden Motors (11) steuerbar ist. In einer Zulaufleitung (18) liegt ein erstes Zwei-Wege-Proportionaldrosselventil (19) und ein die
Last absicherndes Rückschlagventil (21), während in einer Ablaufleitung (23) ein zweites Zwei-Wege-Proportionaldrosselventil (24) geschaltet ist,
denen in einem gemeinsamen Leitungsabschnitt (26) eine Druckwaage (22) zugeordnet ist. Das erste Proportionaldrosselventil (19) liegt in einem
Steuerkreis (31, 32, 35, 40) mit Wechselventil (34) und steuert die Umschaltung der Druckwaagensteuerung, so daß die Druckwaage (22) in beiden
Stömungsrichtungen, also bei Heben und Senken, wirksam wird. <IMAGE>
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